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Drogi znalazco listu! 

 

       Nazywam się Maks Kora, mam 11 lat. Od urodzenia mieszkam w Grodzisku 

Mazowieckim. W tym liście chciałbym opowiedzieć Ci, jak Grodzisk wyglądał za 

moich czasów. Do miasta zaczęło napływać dużo nowych mieszkańców. 

Wybudowano nowe szkoły oraz zmodernizowano stare, aby dzieci, które do nich 

chodziły miały jak najlepsze warunki do nauki.  

       Parę lat wcześniej został wybudowany basen oraz oczyszczono „Stawy 

Walczewskiego” oraz „Stawy Goliana”, po to by było gdzie uprawiać sporty wodne 

i odpoczywać.  

       Obecnie jest kończona budowa dużej hali sportowej, przy ulicy Sportowej. 

Na pewno każdy znajdzie jakieś zajęcia, które będą rozwijać jego pasje. Mamy 

szkołę muzyczną, do której ja uczęszczam i uczę się grać na gitarze.  

Z Grodziska można szybko dotrzeć do stolicy naszego kraju – Warszawy. 

Dojechać tam można pociągiem, kolejką „WKD” oraz autostradą, którą niedawno 

wybudowano. 

        W roku, w którym piszę ten list obchodzimy 500 lecie Grodziska 

Mazowieckiego. Z tej okazji organizowane są różne uroczystości dla uświetnienia 

tej chwili. Dzięki staraniom wielu osób bardzo przyjemnie się tutaj mieszka. 

Mam nadzieję, że miasto to nadal będzie się tak szybko rozwijać, oraz gdy 

dorosnę będę mógł pomóc w ulepszaniu go. 

        Nie wiem, jak będzie wyglądał Grodzisk w bardzo dalekiej przyszłości, ale 

mam nadzieję, że ludziom będzie się mieszkało tak dobrze jak mi. 

        Jeżeli ty również mieszkasz w tym wspaniałym mieście to proszę dbaj o nie 

tak jak i ja staram się to robić, wtedy Grodzisk Mazowiecki stanie się jeszcze 

lepszym miejscem do zamieszkania. 

 

           Serdecznie pozdrawiam  

              Maks Kora  

 

 


